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PROTOKÓŁ NR 14/25  

z posiedzenia 

Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu  

z dnia 24 kwietnia 2025 roku, 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

W posiedzeniu komisji udział brali:  

1. Pan Sebastian Jasiński  - przewodniczący komisji  

2. Pan Piotr Kędzia   - z-ca przewodniczącego komisji  

3. Pan Waldemar Borczyk  - członek komisji  

4. Pan Dariusz Ceglarski  - członek komisji 

5. Pan Łukasz Dybka    - członek komisji  

6. Pani Joanna Kałdońska  - członek komisji 

7. Pan Marek Kieler  - członek komisji  

8. Pani Jolanta Mitka  - członek komisji    

Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyli:    

1. Pan Bartłomiej Panek - Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu    

   (PZD)                         

2. Pani Karolina Poniewiera  - p.o. Naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu  

                                                   i Dróg w/m  

3. Pani Beata Korczewska - Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

                                                   w Wieluniu (PCPR)  

4. Pani Patrycja Świtalska  - Kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw Społecznych w/m 

5. Pani Anna Freus   - Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

       Zdrowotnej w Wieluniu (SP ZOZ) 

6. Pani Bożena Krej  - Naczelnik Wydziału Edukacji w/m 

7. Pan Przemysław Krężel  - Skarbnik Powiatu  

 

Lista obecności członków komisji i zaproszonych gości stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu.  
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Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie XIV posiedzenia komisji.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XIII posiedzenia komisji. 

5. Informacja Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi 

dotycząca planowanych inwestycji i remontów na drogach krajowych 

znajdujących się na terenie powiatu wieluńskiego w roku 2025. 

6. Informacja Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi dotycząca planowanych 

inwestycji i remontów na drogach wojewódzkich znajdujących się na terenie 

powiatu wieluńskiego w roku 2025. 

7. Informacja Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu o zadaniach inwestycyjnych 

na 2025 r. 

8. Podsumowanie akcji zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 

2024/2025. 

9. Przedstawienie „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2024 dla Powiatu 

Wieluńskiego”. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie pomieszczeń zabudowanej nieruchomości, 

oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 30/13, położonej w obrębie 13 miasta 

Wieluń, będącej w użytkowaniu SP ZOZ w Wieluniu. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie likwidacji 

Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2025 – 2036. 

14. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

15. Zamknięcie XIV posiedzenia komisji. 
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Pkt 1 

Otwarcie XIV posiedzenia komisji. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji otworzył  

XIV posiedzenie Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu. 

Powitał radnych. 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji na podstawie listy 

obecności poinformował, że na 8 członków komisji obecnych jest 7 (nieobecny radny 

Piotr Kędzia).  Stwierdził prawomocność obrad.  

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zaproponował 

wprowadzenie zmian do przedstawionego porządku obrad polegających na zmianie 

kolejności realizacji punktów, w ten sposób, że dotychczasowe punkty numer 7 i 8 

otrzymają kolejno numer 5 i 6, natomiast dotychczasowe punkty numer 5 i 6 

otrzymają numer 7 i 8. Zapytał, kto jest „za” wprowadzeniem ww. zmian do 

zaproponowanego porządku obrad. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu  

jednogłośnie 7 głosami „za” podjęła decyzję o wprowadzeniu zmian do porządku 

obrad polegających na zmianie kolejności realizacji ww. punktów (głosowało  

7 członków komisji, nieobecny radny Piotr Kędzia).  

  Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem porządku obrad wraz z wprowadzonymi zmianami.  
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  Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 7 głosami „za” przyjęła porządek obrad wraz z wprowadzonymi 

zmianami (głosowało 7 członków komisji, nieobecny radny Piotr Kędzia). 

Przyjęty porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie XIV posiedzenia komisji.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XIII posiedzenia komisji. 

5. Informacja Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu o zadaniach inwestycyjnych 

na 2025 r. 

6. Podsumowanie akcji zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 

2024/2025. 

7. Informacja Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi 

dotycząca planowanych inwestycji i remontów na drogach krajowych 

znajdujących się na terenie powiatu wieluńskiego w roku 2025. 

8. Informacja Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi dotycząca planowanych 

inwestycji i remontów na drogach wojewódzkich znajdujących się na terenie 

powiatu wieluńskiego w roku 2025. 

9. Przedstawienie „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2024 dla Powiatu 

Wieluńskiego”. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie pomieszczeń zabudowanej nieruchomości, 

oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 30/13, położonej w obrębie 13 miasta 

Wieluń, będącej w użytkowaniu SP ZOZ w Wieluniu. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie likwidacji 

Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2025 – 2036. 

14. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

15. Zamknięcie XIV posiedzenia komisji. 
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Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z XIII posiedzenia komisji 

 Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji poinformował,  

że protokół z XIII posiedzenia komisji został wyłożony do wglądu. Zapytał czy ktoś  

z radnych ma uwagi do protokołu. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

protokołu z XIII posiedzenia komisji. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 7 głosami „za” przyjęła protokół nr 13/25 (głosowało 7 członków komisji, 

nieobecny radny Piotr Kędzia). 

Pkt 5 

Informacja Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu o zadaniach inwestycyjnych 

na 2025 r. 

Pkt 6 

Podsumowanie akcji zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 

2024/2025. 

 Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji powitał Pana 

Bartłomieja Panka – Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu i Panią 

Karolinę Poniewiera – p.o. Naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg. 

Następnie udzielił głosu Kierownikowi PZD w Wieluniu. 

Pan Bartłomiej Panek – Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu przedstawił informację o zadaniach inwestycyjnych na rok 2025. 

Oświadczył, że na ten moment żadne zadania nie są zagrożone.  

 Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zapytał o chodnik  

w miejscowości Starzenice. Dalej wskazał, że dochodziły do niego głosy odnośnie 

Wierzchlasa, że mieszkańcy mają trudności z wjazdem na posesje w związku  

z różnicą poziomów.  

Pan Bartłomiej Panek – Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiadając na pytanie dotyczące chodnika, który miał być wykonany 

na odcinku od Masłowic w kierunku Starzenic poinformował, że złożony wniosek  
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o dofinasowanie w ramach FELD ze względów formalnych, na tym etapie został 

oceniony negatywnie. Zostało złożone odwołanie. Odpowiadając na drugie pytanie 

dotyczące różnicy poziomów w miejscowości Olewin potwierdził, że droga jest  

40 cm wyżej, ponieważ projektant chcąc zrealizować zadanie jak najtańszym 

kosztem, żeby kwoty nie były wygórowane, nie chciał osłabiać konstrukcji, tylko 

podnieść istniejącą konstrukcję 40 cm do góry. Powiedział, że nie są już w stanie nic 

zdziałać, mogą tylko załagodzić spadki, żeby można było bezpiecznie wjeżdżać 

zgodnie z przepisami, żeby mieszkańcy byli zadowoleni. Wskazał, że 

problematyczna jest jedna bądź dwie posesje.  

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji udzielił głosu 

radnemu Dariuszowi Ceglarskiemu.  

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji poprosił o przypomnienie, jaki 

był pierwotny termin zakończenia przebudowy drogi Rychłocice-Gabrielów, czy był to 

20 czerwiec 2025 r. czy wcześniejszy termin.  

Pan Bartłomiej Panek – Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedział, że terminy zawarte w umowie nie były aneksowane. 

Dodał, że inwestycja może być nawet zakończona wcześniej.  

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji donosząc się do zadania 

dotyczącego przebudowy ulicy Przemysłowej wskazał, że w ramach tego zadania 

przebudowywany będzie również most na rzece Pysznej. Zapytał czy w związku  

z tym nie wzrośnie kwota inwestycji. 

 Pan Bartłomiej Panek – Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu wskazał, że wartość zadania szacowana jest na kwotę niecałych  

10 mln zł, dofinansowanie w ramach RFRD wynosi 60%. Poinformował, że istnieje 

ryzyko, że braknie około 500 tys. zł. Podał, że przygotowując wniosek na to zadanie 

musiał pojechać w teren, dokonać pomiarów i oszacować wartość, średnio liczył  

3 mln zł za 1 km przebudowanej drogi, most kosztuje około 1 mln zł.  

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji dopytał czy istnieje możliwość, 

pozostawienia dotychczasowego mostu bez przebudowy. 

Pan Bartłomiej Panek – Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedział, że nie ma takiej możliwości, most musi być 

przebudowany, ponieważ doszłoby do takiej sytuacji, że jadąc rowerem od strony 

Wielunia, po dojechaniu do mostu trzeba byłoby zejść z roweru, przeprowadzić rower 

przez most i dalej jechać. Podkreślił, że zadanie jest na etapie wyłonienia 
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wykonawcy w drodze przetargu i nie jest w stanie powiedzieć, ile braknie pieniędzy, 

mogą zostać oszczędności. Wskazał, że rynek na razie nie jest nasycony, jest 

bardzo mało robót, przetargi w tym momencie wychodzą bardzo tanio.  

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji odnosząc się ulicy Jagiełły 

przypomniał, że na jednym z wcześniejszych posiedzeń komisji, rozmawiali na temat 

udostępnienia traktu pieszo-rowerowego, czyli szerokiego chodnika dla rowerów i dla 

pieszych. Zapytał na jakim etapie jest ta sprawa. Wskazał, że na razie nic się tam nie 

dzieje, nie ma żadnych nowych oznakowań.  

Pan Bartłomiej Panek – Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu podał, że z uwagi na to, iż w chodniku nie są jeszcze zaspoinowane 

szczeliny, nie wydał dyspozycji do posprzątania piasku. Poinformował, że po 

posprzątaniu chodnika z Komisją Organizacji Ruchu zostanie opracowany projekt 

organizacji ruchu, który dopuści możliwość ruchu pieszo-rowerowego. Dodał, że 

pieszy będzie miał pierwszeństwo przed rowerem. 

Radna Jolanta Mitka – członek komisji odnosząc się do przebudowy drogi 

Rychłocice-Gabrielów wskazała, że w pobliżu jej posesji przepływa rów, który zaraz 

za poboczem, które są bardzo wąskie, nie jest zabezpieczony. Przypomniała, że 

zwracała na to uwagę również Komisja Rewizyjna. Zapytała, co zostanie z tym 

zrobione.  

Pan Bartłomiej Panek – Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedział, że musi być barierka. Oświadczył, że zostanie to zdobione 

przez PZD w ramach bieżącego utrzymania.  

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji wskazał, że zarządca drogi 

może to zrobić dopiero po oddaniu drogi.  

Pan Bartłomiej Panek – Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu potwierdził.  

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji udzielił głosu 

radnemu Markowi Kielerowi.  

Radny Marek Kieler – członek komisji zapytał czy plac budowy na 

przebudowę dróg powiatowych nr 4509E, 4513E i 4529E został już przekazany. 

Pan Bartłomiej Panek – Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedział, że jeszcze nie, trwają ostatnie szlify projektowe, według 

ustnych zapewnień wykonawcy w pierwszej kolejności będzie wykonywana droga na 
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tzw. „Koreę”, później droga nr 4509E od Skomlina w kierunku Mokrska, a na samym 

końcu Czernice.  

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji odnosząc się do 

kolejnego punktu porządku obrad zapytał czy są jakieś oszczędności na utrzymaniu 

zimowym. 

Pan Bartłomiej Panek – Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu ze smutkiem odpowiedział, że na akcję zimową w sezonie 2024/2025 

wydatkowano dwa razy większą kwotę niż w ubiegłym sezonie, dlatego że, pomimo 

podobnych warunków atmosferycznych, ceny firm zewnętrznych były wyższe. Podał, 

że w sezonie 2024/2025 wydatkowano 215.000 zł, a w sezonie 2023/2024 około  

130 tys. zł. Stwierdził, że PZD nie ucieknie od tego, żeby wyposażyć się w jeszcze 

jeden samochód ciężarowy. Wyraził przekonanie, że mając dwie piaskarki na 

samochodach, PZD przy takich zimach jak obecnie, jest w stanie samodzielnie 

utrzymać drogi w okresie zimowym.   

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji udzielił głosu 

radnemu Dariuszowi Ceglarskiemu. 

 Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji zapytał, w jaki sposób 

zabezpieczony został zapas piasku z solą i czy on będzie się nadawał do użycia  

w następnym sezonie, bo czynniki atmosferyczne mogą spowodować np. zbrylenie.   

Pan Bartłomiej Panek – Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedział, że sól jest niezbrylająca. Wskazał, że mieszanka soli  

z piaskiem przykryta jest czarną folią do kiszonek i oponami.  

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji zapytał Kierownika czy jest  

w stanie określić procentowo jakie w ciągu roku, przez sezon letni, występują straty 

mieszanki soli z piaskiem, czy jest to na poziomie 5-10%.  

 Pan Bartłomiej Panek – Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu powiedział, że myśli, że tak. 

Radny Łukasz Dybka – członek komisji dodał, że mieszanka przykryta 

czarną folią nie jest już narażona na działanie promieni słonecznych i sądzi, że straty 

mogą być na poziomie około 2-3%.  

 Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji udzielił głosu radnej 

Jolancie Mitka. 
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Radna Jolanta Mitka – członek komisji stwierdziła, że strat się nie uniknie. 

Następnie odnosząc się do wspomnianej przez Kierownika PZD drogi w kierunku 

Wrońska w gminie Konopnica zapytała, kiedy rozpocznie się przebudowa.  

 Pan Bartłomiej Panek – Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedział, że został złożony wniosek o dofinansowanie i oczekują na 

rozstrzygnięcie. Dodał, że włodarzowi gminy Konopnica bardzo zależy na realizacji 

tej inwestycji i myśli, że przy dofinansowaniu na poziomie 40% Zarząd zadecyduje  

o realizacji. Wskazał, że inwestycja musi być rozliczona do 30 października, bo tak 

wynika z programu FOGR. 

 Radna Jolanta Mitka – członek komisji dopytała, jakie będą koszty realizacji 

tej inwestycji. 

 Pan Bartłomiej Panek – Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedział, że jest to odcinek o długości 1,5 km, więc uważa, że 

wystarczy kwota 1 mln zł. 

 Radna Jolanta Mitka – członek komisji stwierdziła zatem, że będzie robiona 

tylko nakładka. 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg powiedział, 

że nakładka i pobocza. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji powracając do tematu 

akcji zimowej zapytał czy przy wyborze firmy w drodze przetargu decydującym 

czynnikiem jest czynnik finansowy, czy też można w taki sposób rozpisać przetarg 

żeby ująć pewnego rodzaju wykluczenia, np. niesumienne wykonywanie działań, 

referencje. 

Pan Bartłomiej Panek – Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedział, że cena jest najważniejsza. Oświadczył, że trzeba się 

zastanowić nad przetargiem na przyszły rok, żeby to w jakiś sposób usankcjonować, 

żeby wyeliminować nierzetelne firmy.  

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zapytał czy są 

jeszcze pytania. Udzielił głosu radnemu Waldemarowi Borczykowi. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji przypomniał, że głośno 

zapowiadano, że idzie dobry czas na otrzymanie dofinansowania do ścieżek 

rowerowych. Zapytał czy te pomysły poupadały, czy też są programy umożliwiające 

pozyskanie dofinansowania. 
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Pan Bartłomiej Panek – Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedział, że pojawiają się FELD-y, powiat otrzymał dofinansowanie 

na budowę szlaku rowerowego do miejscowości Kamion, drugi wniosek na Mierzyce 

- Przywóz i Starzenice - Masłowice z przyczyn formalnych został odrzucony. Wyraził 

nadzieję, że te programy będą się pojawiały i trzeba się zastanowić nad utworzeniem 

ciągu ścieżek rowerowych, żeby można było rowerem przejechać dłuższy odcinek 

drogi, a nie tylko 1 czy 2 km.  

Radny Marek Kieler – członek komisji wspomniał o programie FEnIKS, który 

jest w ciągłym naborze.   

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji zapytał jakie są tendencje, czy 

dofinansowania zmniejszają się czy też utrzymują się na podobnym poziomie. 

Pan Bartłomiej Panek – Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu podał przykład inwestycji realizowanej w Dzietrznikach: inwestycja  

kosztowała 10 czy 8 mln zł, a dofinansowanie było na poziomie 3 mln zł. Dalej 

wskazał, że inwestycje realizowane w ramach programu „Polski Ład” były 

finansowane w 95-97%, finansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg było na 

poziomie 70-80%, natomiast obecnie finansowanie jest na poziomie 60%. 

Dodatkowo poinformował, że prawdopodobnie zmienią się warunki, tzn. w momencie 

składania wniosku będą musiały być zabezpieczone w budżecie środki na wkład 

własny.  

Radna Jolanta Mitka – członek komisji dopytała, na jaki poziomie 

procentowym dofinansowywano drogi gruntowe czy wiejskie. 

Pan Bartłomiej Panek – Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedział, że bodajże do 60%. 

Radny Łukasz Dybka – członek komisji uzupełnił, że było na poziomie 60%, 

teraz zmniejszyło się do 40%.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji stwierdził, że powiat powinien 

odstępować od inwestycji w przypadku dofinasowanie poniżej 60%.  

Na salę obrad wszedł radny Piotr Kędzia. Komisja obraduje w 8-osobowym 

składzie. 
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Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji powitał radnego 

Piotra Kędzię, a następnie zapytał czy są jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił.  

W związku z tym, że komisja omówiła informację o zadaniach inwestycyjnych na 

drogach powiatowych na 2025 r. oraz informację na temat akcji zimowego 

utrzymania dróg, zarządził głosowanie kolejno nad punktem 5 i 6. Zapytał, kto jest 

„za” przyjęciem informacji Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu o zadaniach 

inwestycyjnych na 2025 r. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu  

jednogłośnie 8 głosami „za” przyjęła informację Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu o zadaniach inwestycyjnych na 2025 r. (głosowało 8 członków komisji). 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zapytał, kto z radnych 

jest „za” przyjęciem informacji pn. „Podsumowanie akcji zimowego utrzymania dróg 

powiatowych w sezonie 2024/2025”. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu  

jednogłośnie 8 głosami „za” przyjęła informację pn. „Podsumowanie akcji zimowego 

utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2024/2025” (głosowało 8 członków komisji). 

Pkt 7 

Informacja Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi 

dotycząca planowanych inwestycji i remontów na drogach krajowych 

znajdujących się na terenie powiatu wieluńskiego w roku 2025. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji poinformował,  

że podobnie jak w latach poprzednich, pomimo wysłanego zaproszenia, żaden  

z przedstawicieli Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad na posiedzenie 

komisji nie dotarł. Następnie udzielił głosu radnemu Dariuszowi Ceglarskiemu.  

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji zwracając się do Pani Karoliny 

Poniewiery zapytał czy ma jakiekolwiek informacje na temat rozbudowy drogi DK45 

od Czarnożył do Złoczewa, czy w ciągu tej drogi będzie ścieżka rowerowa. 
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Pani Karolina Poniewiera – p.o. Naczelnika Wydziału Komunikacji, 

Transportu i Dróg w/m odpowiedziała, że poza jednym zdaniem, które zostało 

zawarte w piśmie przekazanym przez GDDKiA, nie posiada żadnych informacji. 

Radny Piotr Kędzia – z-ca przewodniczącego komisji poinformował, że 

projekt nie obejmuje centrum miejscowości Czarnożyły, jak również odcinka od 

Czarnożył przez Wydrzyn, Opojowice, Raczyn do rond, z uwagi na zwiększoną 

nośność 10,5 tony na oś, aczkolwiek gmina Czarnożyły czyni starania żeby poprawić 

bezpieczeństwo.  

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji zapytał radnego czy posiada 

jakieś informacje na temat ciągu rowerowego wzdłuż tej drogi na odcinku od 

Czarnożył do Złoczewa. 

Radny Piotr Kędzia – z-ca przewodniczącego komisji odpowiedział, że 

projekt jest konsultowany z gminą Czarnożyły, jest w dyspozycji gminy, jednakże nie 

pamięta. Zobowiązał się sprawdzić tę kwestię.  Wspomniał o prawoskrętach,  

o wysepkach. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zapytał czy jest jakaś 

informacja na temat obwodnicy Wielunia, czy ona będzie.   

Radny Marek Kieler – członek komisji powiedział, że kiedyś zadał to 

pytanie, ale nikt nie był w stanie na nie odpowiedzieć.  

Pani Karolina Poniewiera – p.o. Naczelnika Wydziału Komunikacji, 

Transportu i Dróg w/m odpowiedziała, że w piśmie zawarta jest tylko informacja, że 

trwają prace przygotowawcze w zakresie budowy obwodnicy miasta Wielunia  

w ciągu DK45.  

Radna Joanna Kałdońska – członek komisji oświadczyła, że również jest 

zainteresowana drogą krajową przez miejscowość Czarnożyły. Poruszyła kwestię 

bezpieczeństwa na tej drodze, przejścia dla pieszych obok sklepu Żabka. Wskazała, 

że występowała do GDDKiA, na razie jednak bez odzewu. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji poinformował, że o przejście 

dla pieszych w Osjakowie na drodze krajowej nr 74 starano się około 8 lat. Stwierdził, 

że z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad rozmawia się bardzo trudno.   

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji poddał pod 

głosowanie informację Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział  

w Łodzi dotyczącą planowanych inwestycji i remontów na drogach krajowych 
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znajdujących się na terenie powiatu wieluńskiego w roku 2025. Zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem informacji w ww. sprawie, kto jest „przeciw”, kto „się wstrzymał”.   

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu odrzuciła 

informację Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi 

dotyczącą planowanych inwestycji i remontów na drogach krajowych znajdujących 

się na terenie powiatu wieluńskiego w roku 2025, głosując: „za” przyjęciem informacji 

– 0 głosów, „przeciw” – 8 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów (głosowało  

8 członków komisji).  

Pkt 8 

Informacja Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi dotycząca planowanych 

inwestycji i remontów na drogach wojewódzkich znajdujących się na terenie 

powiatu wieluńskiego w roku 2025. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji z uwagi na 

nieobecność przedstawiciela Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi na posiedzeniu 

komisji zarządził głosowanie nad informacją w ww. sprawie. Zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem informacji Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi dotyczącej planowanych 

inwestycji i remontów na drogach wojewódzkich znajdujących się na terenie powiatu 

wieluńskiego w roku 2025, kto jest „przeciw”, kto „się wstrzymał”. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu odrzuciła 

informację Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi dotyczącą planowanych inwestycji  

i remontów na drogach wojewódzkich znajdujących się na terenie powiatu 

wieluńskiego w roku 2025 głosując: „za” przyjęciem informacji – 0 głosów, „przeciw” – 

8 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów (głosowało 8 członków komisji). 
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Pkt 9 

Przedstawienie „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2024  

dla Powiatu Wieluńskiego”. 

     Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji powitał Panią Beatę 

Korczewską – Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu i Panią 

Patrycję Świtalską – Kierownika Oddziału Zdrowia i Spraw Społecznych w/m. 

Następnie poprosił Panią Beatę Korczewską o przedstawienie informacji na temat 

zasobów pomocy społecznej.  

    Pani Beata Korczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu przedstawiła informację w ww. sprawie.  

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zapytał czy PCPR 

posiada szczegółową wiedzę na temat funkcjonowania Warsztatu Terapii Zajęciowej 

w Rudzie, czy to jest tylko kwestia finansowania, czy WTZ w Rudzie już funkcjonuje.  

Pani Beata Korczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że PCPR posiada nadzór merytoryczny nad 

WTZ, kontroluje, sprawdza czy działa zgodnie z ustawą o rehabilitacji. Podała, że 

WTZ w Rudzie funkcjonuje, są uczestnicy. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji udzielił głosu 

radnemu Dariuszowi Ceglarskiemu.  

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji przypomniał, że na jednej  

z ostatnich sesji Rada Powiatu zatwierdzała wysokość świadczenia dla osoby, która 

będzie prowadzić rodzinny dom dziecka. Podał, że pomimo, iż dom ten znajduje się  

w Ruścu, czyli w powiecie bełchatowskim, umowę z osobą go prowadzącą podpisuje 

powiat wieluński, jest to zgodne z przepisami, i tylko powiat wieluński może to tego 

domu kierować dzieci.  

Pani Beata Korczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu potwierdziła.  

 Rany Dariusz Ceglarski – członek komisji zapytał czy w sytuacji gdyby  

w tym rodzinnym domu dziecka było jedno dziecko z powiatu wieluńskiego  

i np. dziewięcioro dzieci z powiatu bełchatowskiego, to czy powiat wieluński nadal 

będzie musiał płacić osobie prowadzącej wynagrodzenie w kwocie 10 tys. zł, czy 

powiat, z którego będzie pochodzić większość dzieci też będzie partycypował  

w kosztach utrzymania, w kosztach pensji dla prowadzącego.  
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Pani Beata Korczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że powiat, z którego będzie pochodziło dziecko 

będzie brał udział proporcjonalnie we wszystkich kosztach. 

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji zapytał na jakim etapie jest 

przedmiotowa sprawa.  

Pani Beata Korczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że PCPR jest na końcowym etap zbierania 

diagnoz, świadectw kwalifikacyjnych i w najbliższym czasie zostanie podpisana 

umowa. Natomiast płatność, zgodnie z warunkami umowy, nastąpi w momencie, 

kiedy do rodzinnego domu dziecka trafi pierwsze dziecko.  

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji dopytał, kiedy to nastąpi. 

Pani Beata Korczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu powiedziała, że są do przeniesienia dzieci z Opoczna, na 

pewno po zakończeniu roku szkolnego umieszczonych zostanie czworo dzieci, 

planowane jest również przeniesienie trojki dzieci z Domu Dziecka w Komornikach, 

więc razem w rodzinnym domu dziecka byłoby siedmioro dzieci. Omówiła w jaki 

sposób jest przeprowadzany proces przenoszenia dzieci. 

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji wskazując, że na terenie 

powiatu wieluńskiego jest wiele rodzin ukraińskich, zapytał w jaki sposób postępuje 

się z dzieckiem ukraińskim, w przypadku śmierci jego rodziców.  

Pani Beata Korczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że postępuje się podobnie jak z dzieckiem 

polskim. Podała, że aktualnie mają dwójkę dzieci ukraińskich: pięciomiesięczne  

i szesnastomiesięczne. Z uwagi na to, że rodzice zrzekli się opieki na tymi dziećmi, 

zostały one umieszczone w Domu Dziecka w Komornikach. W dniu dzisiejszym 

odbędzie się spotkanie z przeszkoloną, zawodową rodziną ukraińską, dzieci 

ukraińskie będą pod nadzorem ukraińskiej rodziny zastępczej. Wskazała, że prawo 

polskie nie pozwala adoptować dzieci ukraińskich. Dzieci te będą przebywały  

w rodzinie zastępczej do pełnoletności, nawet jeżeli będzie uregulowana ich sytuacja 

prawna. 

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji stwierdził, że pewnie będzie 

coraz więcej takich przypadków.  

 Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zapytał czy są 

jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie. Zapytał, kto jest „za” 
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przyjęciem „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2024 dla Powiatu 

Wieluńskiego”. 

 Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu  

jednogłośnie 8 głosami „za” przyjęła „Ocenę zasobów pomocy społecznej  

za rok 2024 dla Powiatu Wieluńskiego (głosowało 8 członków komisji). 

Pkt 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie pomieszczeń zabudowanej 

nieruchomości, oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 30/13, położonej  

w obrębie 13 miasta Wieluń, będącej w użytkowaniu SP ZOZ w Wieluniu. 

 Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji powitał Panią Annę 

Freus – Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu, a następnie poprosił o omówienie projektu 

uchwały w ww. sprawie.   

 Pani Anna Freus – Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu przedstawiła projekt przedmiotowej uchwały. 

 Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji dopytał czy na ten 

czas w tych pomieszczeniach znajduje się jeszcze magazyn apteki. 

 Pani Anna Freus – Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że tak.  

 Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu radnemu Ceglarskiemu. 

 Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji powołując się na projekt 

uchwały powiedział, że rozumie, że Rada Powiatu przekaże kompetencje Zarządowi 

Powiatu do tego żeby Zarząd wyraził zgodę dyrekcji szpitala. Stwierdził, że  

z projektu uchwały nie wynika, komu Rada Powiatu udziela zgody. Zwracając się do 

Pani Justyny Kałuziak poprosił o wskazanie w uchwale podmiotu, któremu jest 

udzielana zgoda. 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami w/m wyjaśniła, że odpowiedzialnym za 

wykonanie przedmiotowej uchwały musi być Zarząd Powiatu. Przypomniała,  
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że z tego też wynika ostatnia uwaga organu nadzoru, a mianowicie, że Rada Powiatu 

nie może przekazywać kompetencji wykonywania uchwały nikomu innemu,  

ta kompetencja musi być przekazana przez Radę Powiatu Zarządowi Powiatu. 

 Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji zwrócił uwagę, że w projekcie 

uchwały jest tylko zapis stanowiący o tym, że udziela się zgody na wydzierżawienie, 

nie ma zapisu, że udziela się zgody dyrekcji szpitala. Powiedział, że rozumie, że 

Zarząd Powiatu będzie sprawę dalej procedować i on faktycznie udzieli zgody 

dyrekcji SP ZOZ.    

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami w/m odparła, że Zarząd Powiatu nie 

będzie już tej sprawy procedować.  

 Radny Marek Kieler – członek komisji wskazał, że jest uchwała Rady 

Powiatu, która określa zasady zbywania, wydzierżawiania, wynajmowania.  

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami w/m powiedziała, że w podstawie 

prawnej przedmiotowej uchwały jest powołana uchwała kompetencyjna Rady 

Powiatu w Wieluniu z 2015 r., która kreuje zasady zbywania, wynajmowania, 

wydzierżawiania aktywów trwałych SP ZOZ i określa szczegółowo procedurę. 

Podała, że zgodnie z ww. uchwałą oddanie nieruchomości w dzierżawę, najem na 

okres do 3 lat wymaga zgody Zarządu Powiatu, a na okres dłuższy niż 3 lata zgody 

Rady Powiatu wyrażonej w formie uchwały na wniosek dyrektora SP ZOZ.     

 Pani Anna Freus – Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu dodała, że w przedmiotowej sprawie pozytywną opinię 

wydała Rada Społeczna. 

 Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji przypominał,  

że komisja składając wniosek w sprawie podjęcia działań mających na celu otwarcie 

w szpitalu baru prosiła o uwzględnienie obniżenia stawki czynszu o poniesione 

nakłady finansowe związane z dostosowaniem pomieszczeń na potrzeby 

prowadzenia baru. Zapytał Panią Dyrektor czy wie, czy jest ktoś zainteresowany 

wydzierżawieniem pomieszczeń na ten cel na takich warunkach.   

  Pani Anna Freus – Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że chcą to zrobić w trybie konkurencyjnym, 

w związku z tym zostanie opisany przedmiot i wyłoniona firma. Wyraziła nadzieję, że 

będzie więcej niż jedna oferta, która da dobre warunki. 
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 Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący precyzując zapytał, czy były 

podejmowane już z kimś rozmowy w tym temacie.  

 Pani Anna Freus – Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że na tym etapie nie. Wskazała, że ma 

wiedzę, że wydzierżawienie pomieszczeń na okres trzyletni, a nawet na 5 czy 6 lat 

jest niesatysfakcjonujące dla ewentualnych dzierżawców, ponieważ ich zdaniem  

w tym czasie nie zaczną zarabiać, tylko będzie zwrot z inwestycji.  

 Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zapytał czy są 

jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie pomieszczeń zabudowanej nieruchomości, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym działki 30/13, położonej w obrębie 13 miasta Wieluń, 

będącej w użytkowaniu SP ZOZ w Wieluniu. 

 Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu  

jednogłośnie 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie pomieszczeń 

zabudowanej nieruchomości, oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 30/13, 

położonej w obrębie 13 miasta Wieluń, będącej w użytkowaniu SP ZOZ w Wieluniu 

(głosowało 8 członków komisji). 

 Z sali obrad wyszedł radny Łukasz Dybka. Komisja obraduje w 7-osobowym 

składzie.  

Pkt 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie likwidacji 

Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu. 

 Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji powitał Panią Bożenę 

Krej – Naczelnika Wydziału Edukacji i poprosił o przedstawienie projektu 

przedmiotowej uchwały.  



19 
 

 Pani Bożena Krej – Naczelnik Wydziału Edukacji w/m przedstawiła projekt 

uchwały w ww. sprawie. 

 Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji udzielił głosu 

radnemu Dariuszowi Ceglarskiemu.  

 Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji powołując się na § 2 projektu 

uchwały, który stanowi, że zapewnia się wychowankom zlikwidowanej 

Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu opiekę w internacie, zapytał czy można zapewnić 

opiekę w tworze, który jeszcze nie powstał. Zwrócił uwagę, że internat będzie 

funkcjonował od 1 września.  

 Pani Bożena Krej – Naczelnik Wydziału Edukacji w/m odpowiedziała, że 

można. Wyjaśniła, że internat jest częścią składową szkoły, to nie jest oddzielna 

placówka.  

 Radny Piotr Kędzia – z-ca przewodniczącego komisji zwrócił uwagę, że  

zgodnie z § 1 z dniem 31 sierpnia 2025 r. likwiduje się Międzyszkolną Bursy, zaś 

zgodnie z § 2 od 1 września 2025 r. wychowankom zlikwidowanej Międzyszkolnej 

Bursy zapewnia się zakwaterowanie w Internacie Technikum w Zespole Szkół nr 1.   

 Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji przyjął wyjaśnienia. Zapytał co 

się zadzieje jeśli do zakwaterowania w internacie będą chętni uczniowie, którzy nie 

byli wychowankami bursy, którzy rozpoczną naukę w wieluńskich szkołach.  

 Pani Bożena Krej – Naczelnik Wydziału Edukacji w/m odpowiedziała, że  

w takim przypadku zostanie podjęta przez Radę Powiatu uchwała o kryteriach. 

Wskazała, że wynika to z art. 145 ustawy Prawo oświatowe. 

 Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji zapytał czy Zarząd Powiatu  

i dyrektor mają jakiś plan awaryjny w sytuacji gdyby okazało się, że w internacie jest 

za mało miejsc.   

 Pani Bożena Krej – Naczelnik Wydziału Edukacji w/m oświadczyła, że to 

nie jest pytanie do niej i nie będzie wypowiadać się za Zarząd Powiatu.  

 Radny Marek Kieler – członek komisji wtrącił, że z uwagi na przewidywany 

niski nabór, nie będzie za mało miejsc.   

 Radny Piotr Kędzia – z-ca przewodniczącego komisji wyraził przekonanie, 

że radny Kieler odpowiedział radnemu Ceglarskiemu na zadane pytanie. Oświadczył, 

że stanowisko Zarządu jest podobne, na razie jest zapewniona ilość miejsc dla 

wychowanków likwidowanej bursy, są jeszcze miejsca dodatkowe, rezerwowe. 

Zapewnił, że jeżeli będą takie potrzeby, to Zarząd będzie radzić.  
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 Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji odnosząc się do sprawy 

kryteriów, które będzie ustalać Rada Powiatu, powiedział, że rozumie, że nie będą  

one zapewniać pierwszeństwa uczniom Zespołu Szkół nr 1, tylko wszyscy uczniowie, 

ze wszystkich szkół, będą traktowani jednakowo, tak jak teraz jest w bursie.   

 Pani Bożena Krej – Naczelnik Wydziału Edukacji w/m podkreśliła, że 

zgodnie z przepisami pierwszeństwo mają uczniowie tej szkoły.  

 Radny Marek Kieler – członek komisji oświadczył, że będzie głosował 

„przeciw” pozytywnemu zaopiniowaniu przedmiotowej uchwały. Stwierdził, że 

głosując „za” radni pozbawiają młodzież możliwości kształcenia w wieluńskich 

liceach, które cieszą się dużą popularnością i pozbywają się dobrych uczniów, którzy 

swoimi zdolnościami mogliby powiększać renomę wieluńskich szkół.   

 Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji odnosząc się do słów 

radnego Kielera, powiedział, że śledząc zasługi młodzieży zauważa, że wszyscy 

pochodzą z terenu powiatu wieluńskiego.  

 Radny Marek Kieler – członek komisji zwrócił uwagę na miejscowości 

położone w powiecie wieluńskim, które oddalone są od Wielunia o 30-35 km. 

Stwierdził, że nie wszystkich stać na to, aby dojeżdżać do szkoły własnym 

samochodem, a nie mając możliwości zakwaterowania w bursie, młodzi ludzie 

zostaną pozbawieni możliwości realizacji swoich marzeń.  

 Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji powiedział, że uważa, 

że nie zostaną z tego powodu bez szkoły.  

 Pani Bożena Krej – Naczelnik Wydziału Edukacji w/m zakomunikowała, że 

z informacji przekazanych przez bursę, wynika, że uczniowie Zespołu Szkół nr 1 

stanowią tylko 50% wychowanków bursy, 50% stanowią uczniowie z innych szkół.   

 Radny Marek Kieler – członek komisji oświadczył, że jego zdaniem można 

zmniejszyć liczbę miejsc do 42, ale bursa byłaby bursą.   

 Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji podsumowując 

stwierdził, że tego typu decyzje nie są podejmowane na zasadzie „widzimisię”, tylko 

są oparte na pewnego rodzaju danych dotyczących ilości młodzieży, istniejącego 

zapotrzebowania. Zapytał czy są bardziej szczegółowe dane na temat 

zapotrzebowania.    

 Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji dopytał, kiedy rozpoczyna się 

nabór do szkół ponadpodstawowych. 
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 Pani Bożena Krej – Naczelnik Wydziału Edukacji w/m poinformowała, że  

w terminie od 22 kwietnia do końca maja należy złożyć wniosek w systemie 

elektronicznego naboru, a przydziały będą się odbywać w terminie około 12-15 lipca. 

Podała, że na dzień dzisiejszy wiedzą, że jest 751 uczniów z powiatu wieluńskiego, 

ale nie mają wiedzy na temat liczby uczniów spoza powiatu, którzy będą chcieli 

kontynuować naukę w wieluńskich szkołach ponadpodstawowych. Dodała, że 

uczniowie spoza powiatu mogą stanowić około 20-30%.  

 Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji wskazał, że należy pamiętać 

również o uczniach szkoły specjalnej, bo oni też są wychowankami bursy. Podał, że 

obecnie w bursie jest dwóch uczniów ze szkoły specjalnej.   

 Radna Joanna Kałdońska – członek komisji przypomniała, że radny Piotr 

Kędzia przedstawił stanowisko Zarządu Powiatu w przedmiotowej sprawie.  

 Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji podsumowując 

dyskusję zarządził głosowanie. Zapytał, kto jest „za” pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały w ww. sprawie, kto jest „przeciw”, kto się „wstrzymał”.  

 

 Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu w obecności 

7 członków komisji (nieobecny w tym punkcie radny Łukasz Dybka) 5 głosami „za”,  

1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie likwidacji Międzyszkolnej Bursy  

w Wieluniu. 

Pkt 12 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

Pkt 13 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2025 – 2036. 

 Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji powitał Skarbnika 

Powiatu. Poprosił, aby Skarbnik omówił zmiany w budżecie powiatu razem ze 

zmianami WPF.  
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 Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu omówił projekt uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu oraz projekt uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wieluńskiego na lata 2025 – 2036.  

 Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zapytał czy są pytania 

do przedłożonych projektów uchwał budżetowych. Nikt się nie zgłosił. Zarządził 

głosowanie. Zapytał, kto z jest „za” pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu  

jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 7 członków komisji, 

nieobecny w tym punkcie radny Łukasz Dybka). 

 Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zapytał, kto jest „za” 

pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2025 – 

2036.  

 Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu  

jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wieluńskiego na lata 2025 – 2036 (głosowało 7 członków komisji, nieobecny w tym 

punkcie radny Łukasz Dybka) 

Pkt 14 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

 Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zapytał radnych czy 

mają jakieś komunikaty, informacje lub oświadczenia. Nikt się nie zgłosił. 

Poinformował, że członkom Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki zostały 

przekazane odpowiedzi na złożone w ostatnim czasie wnioski, tj. w sprawie broni 
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Palmera i w sprawie SP ZOZ w Wieluniu. Wobec braku innych spraw przeszedł  

do kolejnego puntu porządku obrad.   

Pkt 15 

Zamknięcie XIV posiedzenia komisji. 

 Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zamknął  

XIV posiedzenie Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

dziękując radnym za udział w dyskusji. 

protokołowała     przewodniczący komisji 

Anna Zychla              Sebastian Jasiński 

 


